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Notulen van de openbare commissievergadering Sociaal Domein

Datum: 16 april 2019
Aanvangstijd: 20:02 uur
Eindtijd: 22:31 uur
Locatie: Raadszaal gemeentehuis van Huizen

Aanwezig:
Voorzitter en commissiegriffier
W. Doorn (voorzitter)
Mw. S. Hooft van Huysduynen (commissiegriffier)

Commissieleden 

 VVD-fractie: 
J. Bartlema, S.H. van Klink (vanaf 20:13 uur)

 Fractie Dorpsbelangen Huizen:
J.B.R. Driessen, B. Schaap

 CDA-fractie:
Mw. D.C. van Deutekom, R.A. Witte

 D66-fractie: 
Mw. K. van Werven

 PvdA-fractie: 
Mw. M.N. Leeuwin, M. Vreedeveld

 GroenLinks-fractie:
M. Mdaghri, mw. M.J. van den Berge

 Fractie Leefbaar Huizen:
Mw. F.F.H. van de Kleij, mw. C. Tupang

 ChristenUnie-fractie:
Mw. M. Terlouw

 SGP-fractie:
R.J.C. Bource, G.J. Bosch

Griffie/raadsadviseur
J. Veenstra (raadsgriffier)
Mw. K. de Rooij (raadsadviseur)

College
M.W. Hoelscher

Afwezig:
 Mw. F. Fitskie-Aajoud (D66)
 Mw. D. Doorn (ChristenUnie)

1. Opening



2

De voorzitter opent de vergadering om 20.02 uur en heet alle aanwezigen hartelijk welkom.

2. Mededelingen 
De voorzitter meldt dat mw. Fitskie-Aajoud (D66) en mw. Doorn (ChristenUnie) zich hebben afgemeld. 
Dhr. Van Klink komt iets later.

3. Vaststellen vergaderorde 
De voorzitter meldt dat de volgende mededelingen zijn aangemeld als behandelpunt: 

 Mededeling van wethouder Hoelscher van april 2019 is aangemeld door Leefbaar Huizen en 
ChristenUnie en wordt onder agendapunt 7.3 toegevoegd.

 Mededeling van wethouder Boom over fietsenstalling Regentesse is aangemeld door 
ChristenUnie en wordt onder agendapunt 7.4 toegevoegd.

 Mededeling wethouder Hoelscher over doelgroepenvervoer is aangemeld door ChristenUnie 
en wordt onder agendapunt 7.5 toegevoegd.

 Mededeling wethouder Hoelscher over stand van zaken Transformatieplan Jeugd is 
aangemeld door ChristenUnie en wordt onder agendapunt 7.6 toegevoegd.

 Mededeling wethouder Boom over concept Sportnota is aangemeld door Dorpsbelangen 
Huizen en GroenLinks en wordt onder agendapunt 7.7 toegevoegd.

4. Vaststellen resumé en notulen

4.1 Resumé commissie Sociaal Domein d.d. 5 maart 2019 
De voorletters van wethouder Hoelscher zijn niet correct, deze worden aangepast. Verder wordt het 
resumé ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 

4.2 Notulen commissie Sociaal Domein d.d. 5 maart 2019
De voorletters van wethouder Hoelscher zijn niet correct, deze worden aangepast. Verder worden de 
notulen ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 

5. Informatie van het college

5.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouders
De volgende mededelingen van het college en/of de portefeuillehouders zijn door de commissie voor 
kennisgeving aangenomen:

 Mededeling wethouders Hoelscher en Rebel over berichtgeving lokale monitor FNV.
 Mededeling wethouder Hoelscher over afhandeling aanvragen Regeling tegemoetkoming 

chronisch zieken en gehandicapten.
 Mededeling wethouder Rebel over Jeugdwerkloosheid.
 Mededeling wethouder Boom over Programma Sociale Infrastructuur.
 Mededeling wethouder Verbeek over Informatiebulletin Talent Primair.

5.2 Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen
Er zijn geen mondelinge mededelingen.

5.3 Vragen aan het college
Er zijn geen vragen aan het college gesteld. 

6. Spreekrecht voor burgers 
Er hebben zich geen insprekers aangemeld.

7. Behandelpunten
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7.1 Presentatie Met Gezond Boerenverstand
De heer Winter heeft zich met zijn bedrijf Met Gezond Boerenverstand gespecialiseerd in digitale 
oplossingen voor het sociaal domein, zoals de uitvoering van kindpakketten, meedoenregelingen, 
andere minimaregelingen en waardering voor mantelzorgers. Insteek is om het bereik te 
maximaliseren. Het bedrijf heeft een certificaat Prestatieladder Socialer Ondernemen, wat inhoudt dat 
meer dan 30% van het personeel afstand tot de arbeidsmarkt heeft. Het koppelen van vakinhoudelijke 
kennis aan praktijkervaring is essentieel om slimme digitale oplossingen voor de doelgroep te 
ontwikkelen. Het bedrijf levert niet alleen software, maar ook procesoplossingen zoals een helpdesk 
die getraind is in de lokale situatie. Alle platformen voldoen aan de Algemene verordening 
gegevensbescherming (AVG) en de Web Content Accessibility Guidelines (WCAG), die vanaf 
september 2020 overal verplicht zullen zijn. Het grote bereik wordt niet alleen gehaald door slimme 
technieken, maar ook door slimme samenwerking met lokale welzijnsinfrastructuur, zoals 
VluchtelingenWerk, Humanitas, huisartsenposten of basisscholen. Een groot voordeel van het digitale 
platform is dat er veel sturingsinformatie is wanneer gebruikers inloggen, wat ze bestellen en welke 
vragen er spelen. Dit inzicht is er niet vanaf de eerste dag, maar ontstaat in de loop der tijd. Het bedrijf 
biedt ook analyses die kunnen bijdragen aan beleidsontwikkeling. Doel is om zoveel mogelijk 
verenigingen en stichtingen hun aanbod op het platform te laten plaatsen, zodat gebruikers kunnen 
kiezen in alles wat de gemeente hen te bieden heeft. De actieve helpdesk ontzorgt aanbieders, waar 
vaak vrijwilligers actief zijn, door het aanmeldproces te begeleiden en contact op te nemen na de 
eerste bestelling om uit te leggen hoe het werkt. Facturatie, administratie en uitbetaling zijn volledig 
geautomatiseerd, wat penningmeesters veel werk uit handen neemt. Er is veel ervaring opgedaan in 
andere gemeenten. Het blijkt dat de beginfase spannend is, daarna begrijpen deelnemers en 
aanbieders hoe het werkt en merken zij het gemak. De helpdesk biedt veel ondersteuning, ook aan 
mensen die minder digitaal onderlegd of taalvaardig zijn, via telefoon, e-mail en chat. Op het moment 
dat de gemeente een aanvraag voor een kindregeling getoetst heeft, ontvangt het bedrijf een 
goedkeuring en wordt er een account aangemaakt waarna een kind direct producten uit kan zoeken. 
Het platform is modulair, wat inhoudt dat het uitgebreid en ingeperkt kan worden met andere 
producten en regelingen. Het platform werkt met actieve doorverwijzingen, bijvoorbeeld naar Gezond 
Verzekerd, en doet dat altijd naar de specifieke webpagina waar de informatie te vinden is en niet 
naar een homepage. Een goedgekeurde deelnemer krijgt punten, die besteed kunnen worden aan 
bijvoorbeeld zwemles of het afsluiten van een lidmaatschap. Deelnemers krijgen voor het eind van het 
jaar een herinnering als er nog punten resteren om te zorgen dat punten zoveel mogelijk besteed 
worden. Incidentele regelingen, zoals de aanschaf van een fiets, komen separaat van de punten 
beschikbaar. Eigenlijk wordt elke gemeentelijke regeling op maat aangeboden. Er is bewust gekozen 
om met punten te werken en niet met euro's, omdat mensen dan aan het eind van het jaar soms geld 
opeisen. Twee punten staan gelijk aan 1 euro. Het platform ondersteunt ook declaratieregelingen, 
waarbij een aanschaf geheel of gedeeltelijk vergoed kan worden als de geüploade factuur goed is 
gekeurd. Alle uitbetalingen vinden plaats op de eerste maandag van de maand. Aanbieders zijn daar 
erg tevreden over, bij gemeenten zijn de doorlooptijden vaak langer. Bij elke regeling wordt vanuit de 
verordening de doelgroep ingeregeld in het systeem. Ook kan de frequentie ingesteld worden. Na een 
bestelling krijgt een deelnemer een afhaalbewijs, dat geprint of op een smartphone of tablet getoond 
kan worden aan de aanbieder, die met de speciale app de QR-code of lettercode kan scannen waarna 
meteen afboeking volgt. Op het afhaalbewijs staan ook de contactgegevens van de contactpersoon, 
zodat het zo anoniem mogelijk is en deelnemers niet navraag hoeven te doen bij een club. Dit beperkt 
het stigma tot een minimum. De website bevat toegankelijkheidsknoppen, zoals een voorleesfunctie. 
Alle communicatie is op B1-taalniveau, wat gelijk staat aan de vierde klas van de lagere school. De 
helpdesk ondersteunt mensen die dat niveau niet halen, na goede legitimatie kan de keuze ook 
telefonisch worden doorgegeven. Via tabellen wordt inzicht gegeven of mensen in aanmerking komen 
voor een regeling door aan de hand van de gezinssamenstelling de vermogens- en inkomenseisen 
aan te geven. Er staat altijd een opmerking bij contact op te nemen met de helpdesk bij 
onduidelijkheden en de oproep bij twijfel een aanvraag te doen, omdat het ergste is wat kan gebeuren 
is dat de aanvraag wordt afgewezen. De helpdesk linkt ook door naar organisaties die persoonlijk 
kunnen helpen bij het invullen, zoals welzijnsorganisaties of bibliotheken. Een dergelijk maatje is 
eigenlijk het enige wat het bedrijf niet zelf levert, daarvoor zijn er samenwerkingen met lokale partijen.
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De heer Vredeveld (PvdA) vraagt wat het onderscheid is tussen een kind en een jongere.

De heer Winter antwoordt dat over het algemeen de leeftijden 0-12 en 12-17 worden aangehouden. 
Het hangt af van de gemeentelijke regelingen wie precies de doelgroep is.

Mevrouw Leeuwin (PvdA) heeft begrepen dat de gemeente bepaalt of iemand in aanmerking komt. 
Waarom bevat de website dan ook een toets?

De heer Winter verduidelijkt dat de website alleen uitleg biedt. Wanneer de knop voor aanvragen 
wordt aangeklikt, dan start het gemeentelijk aanmeldformulier. De website biedt dus voorlichting. Ook 
kunnen korte vragen worden gesteld. Het systeem leert welke vragen op dat moment veel spelen en 
geeft deze weer bij veelgestelde vragen. Dit zal dus verschillen afhankelijk van wat leeft. Het is ook de 
bedoeling om stichtingen en verenigingen in het zonnetje te zetten, zodat het duidelijk wordt dat het 
een gezamenlijke aanpak is en zodat het bereik zo groot mogelijk wordt.

Mevrouw Van Deutekom (CDA) vraagt of er afspraken zijn gemaakt om het aanbod uit te breiden.

De heer Winter antwoordt dat er nog geen afspraken over zijn gemaakt, maar het kan onbeperkt 
uitgebreid worden met regelingen en doelgroepen zolang deze aan de criteria voldoen.

De heer Schaap (Dorpsbelangen Huizen) vraagt of verenigingen een aanvulling op de contributie 
krijgen.

De heer Winter antwoordt dat de gemeente lidmaatschap volledig vergoed, mits de deelnemer 
voldoende punten heeft.

Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) is benieuwd naar de ervaringen met het puntensysteem en kan 
zich voorstellen dat de andere werkwijze ook een blokkade kan zijn. Zouden scholen hier ook iets mee 
kunnen?

De heer Winter heeft ruim zeven jaar ervaring met verschillende gemeenten, regelingen en 
doelgroepen. Het heeft nooit problemen opgeleverd. Afhankelijk van de verordening kan een 
tegemoetkoming voor schoolkosten of schoolreisjes worden aangeboden. Het platform volgt de 
gemeentelijke verordening.

Mevrouw Van Werven (D66) wijst erop dat gezinsinkomen en -vermogen niet alles zegt. Het komt 
voor dat een gezin met een hoger inkomen vanwege schulden toch weinig te besteden heeft. Wordt 
dat teruggekoppeld naar gemeenten? 

De heer Winter antwoordt dat iedereen een aanvraag in kan dienen. Het is aan de gemeente om de 
aanvragen te toetsen en eventuele uitzonderingen toe te passen. Het bedrijf doet allesbehalve de 
toetsing.

Mevrouw Van Werven (D66) gaat het erom dat mensen niet onnodig afgeschrikt worden door de 
informatie op de website, doordat ze denken toch niet in aanmerking te komen.

De heer Winter kan bij de tabel een opmerking plaatsen dat men alsnog een aanvraag zou moeten 
doen wanneer men in de schuldhulpverlening zit, zodat elk geval individueel beoordeeld kan worden. 
Het ligt echter aan de gemeente welke doelgroepen en uitzonderingen gehanteerd worden.

De heer Vredeveld (PvdA) is benieuwd hoe andere geldverstrekkers betrokken zijn, zoals het 
Sportfonds.
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De heer Winter heeft daar nog geen afspraken over gemaakt. Het platform is de voorliggende 
voorziening en kan inregelen door te verwijzen naar achterliggende voorzieningen. Het is aan de 
gemeente of daar actief beleid op is of niet.

Wethouder Hoelscher vult aan dat de contracten met het Cultuurfonds en het Jeugdsportfonds tot eind 
2020 lopen, daarna volgt harmonisatie en integratie in de regeling. Tot die tijd wordt er een link 
geplaatst. Wat betreft maatwerk heeft de wethouder mevrouw Van Werven al eerder toegezegd dat 
mensen voor regels gaan en dat het altijd mogelijk is een beschikking af te geven voor 
uitzonderingsgevallen. Mensen met schulden zijn vaak in beeld bij de gemeente en consulenten kijken 
altijd naar regelingen die verlichtend kunnen werken.

De heer Vredeveld (PvdA) is benieuwd of er elders veel gebruik wordt gemaakt van het platform.

De heer Winter geeft aan dat zowel het bereik als de besteding per budget hoog zijn. De 
aanloopperiode is altijd even spannend, dan wordt vaak het bereik van de gemeente geëvenaard, 
maar daarna wordt het overtroffen. Voordelen zijn onder meer de grotere anonimiteit: mensen hoeven 
niet naar een balie maar kunnen in hun eigen tijd en omgeving een aanvraag doen en producten 
uitkiezen.

De heer Van Klink (VVD) is enthousiast over het laagdrempelige karakter en het rekening houden met 
laaggeletterdheid. Hoe groot is de groep mensen die online minder goed uit de voeten kan en een 
maatje nodig heeft? 

De heer Winter geeft aan dat over het algemeen 5-7% een vorm van ondersteuning nodig heeft. Voor 
een belangrijk deel kan de helpdesk dit telefonisch opvangen, maar er blijven mensen die persoonlijke 
ondersteuning nodig hebben, zoals nieuwkomers. Hiervoor wordt samengewerkt met lokale partijen, 
bijvoorbeeld VluchtelingenWerk.

De heer Bource (SGP) heeft veel soortgelijke oplossingen mogen bekijken in den lande en vindt dit 
platform daar positief bij afsteken. Ook de samenwerking en de koppelingen in de breedte zijn erg 
waardevol.

De heer Winter bedankt de heer Bource voor het compliment en zal het waarmaken. 

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) is benieuwd of de gemeente de kleine groep gaat helpen die hulp 
nodig heeft bij het doen van aanvragen.

Wethouder Hoelscher biedt standaard cliëntondersteuning aan. Bij alle telefonische en schriftelijke 
contacten wordt hierop gewezen. Dit kan door gecontracteerde partijen als MEE en Zorgbelang, maar 
ook door iemand mee te nemen van Humanitas, de kerk of VluchtelingenWerk. Hier wordt veelvuldig 
en in toenemende mate gebruik van gemaakt. De informatie hierover zal ook bij de 
kindarrangementen duidelijk te vinden zijn.

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) vraagt of al iets bekend is over deelnemende partners. Welke 
winkels doen mee? Voor mensen met een smalle beurs zal het een bepalende factor zijn waar ze 
kunnen winkelen. Zijn kringloopwinkels ook een optie?

De heer Winter probeert de drempel voor aanbieders en winkels zo laag mogelijk te maken. De 
gemeente heeft hier niet gekozen voor een eigen bijdrage van aanbieders, wat het bereik zal 
vergroten. Grote winkelketens blijken het meest lastig, omdat hun processen het meest 
gestandaardiseerd zijn. Cadeaukaarten kunnen uitkomst bieden. Aanbieders doen mee op vrijwillige 
basis. Kringloopwinkels kunnen aanbieder zijn, mits dat past binnen de gemeentelijke verordening. 
Het is allesbepalend wat de gemeente opdraagt.
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Mevrouw Tupang (Leefbaar Huizen) constateert dat al haar vragen inmiddels al zijn beantwoord.

Mevrouw Van Deutekom (CDA) vraagt of de gemeente bepaalt bij welke sportverenigingen of winkels 
mensen punten kunnen besteden. Wordt erop toegezien dat punten ook echt aan de kinderen besteed 
worden?

De heer Winter legt uit dat de gemeente de randvoorwaarden bepaalt, zijn bedrijf doet de selectie. Het 
proces wordt zo ingericht dat punten bij het kind terechtkomen. Het verschilt per gemeente of al dan 
niet met algemene cadeaukaarten gewerkt wordt.

Mevrouw Van Deutekom (CDA) is benieuwd of punten ineens uitgegeven kunnen worden of dat het 
gespreid moet gebeuren. Bij mensen met schulden kan de neiging zijn het ineens op te maken.

De heer Winter antwoordt dat dit aan de gemeente is. Gelabeld budget is mogelijk, maar de meeste 
gemeenten laten het over aan de inwoners wanneer zij punten besteden.

Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) is benieuwd welke knelpunten er elders zijn.

De heer Winter herhaalt dat de aanloopfase het meest spannend is, omdat mensen de oude 
werkwijze gewend zijn. Er kan een afwachtende houding ontstaan. Meestal ebt dit snel weg vanwege 
het hoge gebruiksgemak en de goede helpdesk.

Mevrouw Van Werven (D66) is erg te spreken over het platform en hoort graag van de wethouder of 
nog overlegd wordt wat er precies in mag komen. Wordt bij een winkel als de HEMA nog beperkt 
waaraan punten besteed mogen worden? 

De heer Winter antwoordt dat de verordening helder voorschrijft wat wel en niet mag. Bij een winkel 
als de HEMA kan ingeregeld worden dat punten aan schriften, potloden, passers en dergelijke worden 
besteed.

De heer Vredeveld (PvdA) is enthousiast door de presentatie. Wanneer wordt het platform ingevoerd? 
En krijgt de commissie nog te zien hoe het er voor Huizen uit gaat zien?

De heer Winter heeft volgende week een kick-off-bijeenkomst waar de planning nader wordt bepaald. 
Afhankelijk van de complexiteit geldt een doorlooptijd van vier tot zes maanden. Op het moment dat 
het platform live gaat, moet er een redelijk aanbod zijn om uit te kiezen. De uitstraling is voor de vier 
HBEL-gemeenten hetzelfde.

Wethouder Hoelscher reageert dat het een collegebevoegdheid betreft. De keuzes zullen gebaseerd 
zijn op consultatie van de doelgroep, het coalitieakkoord en het huidige gebruik van 
kindarrangementen. De punten worden per categorie verdeeld, zodat punten voor schoolkosten niet 
uitgegeven kunnen worden aan paardrijles. De wethouder zegt toe het collegebesluit over Met 
Gezond Boerenverstand aan de commissie toe te sturen. De categorieën zijn sport en cultuur, de 
computerregeling, de internetregeling en het bibliotheekabonnement. Het gaat onder meer om 
vergoedingen voor fietsen, kleding, zomeractiviteiten, zwemmen, schoolkosten, ID-kaart, sinterklaas- 
en kerstpakket of gezinsuitjes. Ouders kunnen punten aan kinderen geven, maar niet andersom. 
Punten worden per categorie gegeven en kunnen niet aan een andere categorie besteed worden.

7.2 Beleidsnota Sociaal Domein 2019-2022, gemeente Huizen

Wethouder Hoelscher licht toe dat dit het eerste document is waarmee dit college richting geeft aan 
het beleid voor de komende jaren. De nieuwe voornemens moeten leiden tot uitvoeringsprogramma's. 
Maatwerk en eigen verantwoordelijkheid blijven belangrijke begrippen, maar het college ziet ook in dat 
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investeringen in de sociale basis nodig zijn. Niet iedereen is zelfredzaam of kan zijn of haar vraag 
goed formuleren. De wethouder is tevreden met de beleidsnota en benieuwd naar de reacties.

Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) heeft geen aanvullende vragen na de presentatie en 
beantwoording van een aantal technische vragen. De beleidsnota ziet er goed uit.

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) verbaast zich over de geringe omvang van de nota, al spreekt de 
inhoudelijke richting om maatwerk aan te vullen met zaken als preventie aan. Preventie lijkt er nu uit te 
bestaan dat mensen zelf regie houden, tenzij de eigen veiligheid of die van anderen in gevaar komt. 
Preventie op het gebied van huiselijk geweld en kindermishandeling zou toch ook een plek moeten 
hebben in deze nota, evenals crisisopvang? Wie is daarvoor verantwoordelijk? Ook staat er niets over 
het gevolgen voor kinderen van de trend dat mensen steeds vaker slechts tijdelijke relaties aangaan. 
Scheidingen schaden de ontwikkeling van kinderen en kunnen tot crisies leiden, met name bij 
vechtscheidingen. Een coach of mediator zou best als aanbod genoemd mogen worden. In het 
algemeen is het zinvol hulp te bieden bij het aangaan en onderhouden van relaties. De nota rept wel 
over een opvoed- en gezinscoach voor de eerste duizend dagen, maar ook kunnen deze coaches 
preventief toch goed werk doen? De nota stelt terecht dat er mensen zijn die tegen de grenzen van 
hun mogelijkheden aanlopen, ook daarom zou preventie ruimer baan moeten krijgen. Mensen met 
problemen krijgen heel veel papieren op zich af en kunnen niet alles makkelijk volgen. Het zou goed 
zijn hen niet alleen te ondersteunen bij het doen van aanvragen wanneer nodig, maar nog meer te 
doen aan ontzorging. Vaak is er een opeenstapeling van beperkende omstandigheden, zoals een 
kleinere databundel of traag of geen internet. De combinatie van gezondheid en welzijn verdient 
nadruk, want zonder welzijn heeft gezondheid geen waarde. Zorgpunt is of minima die ondersteuning 
krijgen wel in voordelige zaken terecht kunnen. Zij hoeven niet altijd per se een nieuwe fiets of een 
dure broek, als er maar een fiets en een broek is. De Adviesraad raadt aan niet alleen kinderen die 18 
jaar oud worden te informeren over de veranderingen, maar ook hun ouders. Het lijkt erop dat het 
college reageert dat ouders de brief aan hun kinderen kunnen lezen, maar is het niet beter hen een 
aparte brief op maat te sturen? Ruimte voor minderheidsgroepen is een te nauwe invulling van de 
inclusieve samenleving. Inclusief betekent dat iedereen erbij hoort en geaccepteerd wordt, LHBTI-
beleid is daar een onderdeel van. Voor andere minderheidsgroepen zouden er ook actieprogramma's 
moeten zijn zodat er niet alleen ruimte voor hen is, maar ook acceptatie.

Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) heeft de indruk dat veel vragen en zorgpunten in losse 
trajecten, projecten en mededelingen wel aan bod komen. Moet alles in deze beleidsnota staan, terwijl 
ook gesteld wordt dat mensen niet alles makkelijk kunnen volgen? Wat beoogt de ChristenUnie nu 
precies? 

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) doelde met het kunnen volgen van teksten niet op de nota, maar op 
aanvraagformulieren. Daarin zou de gemeente wellicht nog meer kunnen ontzorgen. Welke 
professionals en organisaties hebben een bijdrage geleverd aan de nota (p.2)? Er is niets terug te 
vinden over een evaluatie van het vorige beleidsplan, hoe is deze verwerkt in dit plan? Bij veilig, 
gezond en kansrijk opgroeien (p.9) hoort wat de ChristenUnie betreft ook het ondersteunen van 
relaties en een sluitende preventieve aanpak wat betreft huiselijk geweld en kindermishandeling.

Mevrouw Van Werven (D66) is benieuwd waarom de ChristenUnie nog zoveel vragen heeft, terwijl er 
meerdere momenten zijn geweest om te sparren over de inhoud van het beleidsplan, inclusief een 
hele avond over het concept.

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) heeft wel degelijk eerder vragen gesteld en input geleverd, maar dat 
wil niet zeggen dat het huidige plan voldoet aan alle wensen. Daarom geeft de fractie graag haar 
accenten aan. Een punt dat al op de inspraakavond is aangedragen, is bijvoorbeeld de zorgpoli in het 
Gooi. Waarom heeft dit geen plek gekregen in de nota? Ondanks alle vragen en opmerkingen 
ondersteunt de ChristenUnie van harte de lijn van maatwerk en preventie. Dit zal de inwoners van 
Huizen ten goede komen.
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De heer Bource (SGP) waardeert zeer het proces om te komen tot deze nota met brede participatie. 
Het begrijpelijke, niet-ambtelijke taalgebruik is ook zeker een compliment waard. Ook de SGP had 
andere accenten gekozen, maar het plan is breed genoeg opgezet dat het voldoende mogelijkheden 
biedt om nader uit te werken. Het is een dynamische nota met oog voor onder meer vroegsignalering, 
schuldenproblematiek en mantelzorg. Het zou goed zijn een evaluatie te doen. Veiligheid is een 
belangrijk uitgangspunt, dat wel benoemd wordt, maar niet nader uitgewerkt. SGP vertrouwt erop dat 
de hiervoor beschikbare middelen goed ingezet zullen worden en hoopt dat het positieve stuk goed 
zal landen.

De heer Bartlema (VVD) waardeert ook het totstandkomingsproces en gaat ervan uit dat Huizen altijd 
een zeer gedegen beleid voert op het sociaal domein. Niet voor niets is Huizen een gidsgemeente 
geweest met de vraaggestuurde aanpak en het maatwerk. VVD schrikt wel van de verwachte 
verhoging van de kosten en van het feit dat 14% van de Huizer bevolking op de een of andere manier 
niet mee kan komen. Verwacht wordt dat dit percentage en dus de kosten voor het sociaal domein 
verder zullen stijgen. Is er creatief genoeg nagedacht om grip te houden op de kosten? De fractie looft 
de gedegen nota, maar hoopt dat het college een manier vindt om de kosten in de hand te houden.

Mevrouw Leeuwin (PvdA) looft de totstandkoming van het plan met veel mogelijkheden om input te 
leveren. Er lijkt goed geluisterd te zijn naar alle inspraak en ook de input van de adviesraad. PvdA 
wijst er al jaren op dat een groeiende groep inwoners niet mee kan komen. Het SCPB en deze nota 
onderschrijven dat nu ook. Het komt onder andere door vergrijzing en een toename van minima en 
LVB'ers. In Huizen gaat het om 14%. Hoewel mensen eerst zelf en met hun omgeving oplossingen 
zullen zoeken, is ondersteuning voor bepaalde groepen door de overheid onmisbaar. Het is goed dat 
mensen voor regels gaan en dat meer gedaan wordt aan communicatie, toegankelijkheid en 
vindbaarheid van voorzieningen. Hopelijk leidt de sterkere inzet op de sociale basis en preventie ertoe 
dat maatschappelijk afglijden zoveel mogelijk wordt voorkomen. Het inzetten op twee sporen is een 
goede keuze. PvdA is blij met de keus voor één abonnementstarief, maar vraagt zich af waarom het 
college daardoor een toename in gebruik verwacht. Zijn er al cijfers bekend over 2019? Wat zijn de 
gevolgen van een toename? Is er een methode om het aantal hulpvragen vanuit specifieke 
klantgroepen te monitoren? Wat ontbreekt in het stuk is aandacht voor cliëntondersteuning, waar de 
wethouder bij het vorige agendapunt wel op inging. Ook het versterken van de preventieve en 
signalerende rol van sociale wijkteams ontbreekt. Wanneer kan de commissie een uitvoeringsplan 
verwachten met concrete stappen? 

Mevrouw Van Werven (D66) complimenteert de nota en de totstandkoming daarvan. Op meerdere 
momenten was inspraak mogelijk en veel partijen zijn betrokken. Veel opmerkingen zijn 
meegenomen. De keus voor zelfredzaamheid waar het kan en ondersteuning waar het moet, is een 
goede. In Huizen kan 14% van de bevolking niet meekomen, landelijk ligt dat nog hoger. Er valt 
wellicht nog veel te winnen met preventie en daar zet de nota vol op in. Het is goed dat de nota in 
begrijpelijke taal is opgeschreven en dat verdient navolging in andere beleidsstukken en 
communicatie, zoals al eerder is toegezegd.

Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) complimenteert ook de wijze waarop de nota tot stand is 
gekomen en heeft veel vertrouwen in de uitvoering. De nota is goed leesbaar en de analyse is prima. 
De hoofdlijnen bieden ruimte voor nadere uitwerking, zodat ook maatwerk geleverd kan worden. Er is 
een toename te zien in groepen die zorg en ondersteuning nodig hebben. Is het budget wel voldoende 
om alle mooie ambities te realiseren?

De heer Schaap (Dorpsbelangen Huizen) deelt de complimenten voor de inhoud en totstandkoming 
van de nota, maar ook de zorgen van de VVD over de kosten. Het is goed de vinger aan de pols te 
houden.
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De heer Witte (CDA) sluit aan bij de complimenten. Het is goed te zien dat de inwoners centraal staan 
en dat maatwerk blijft. Hoe is het college tot de genoemde vier groepen gekomen bij de inclusieve 
samenleving? 

Wethouder Hoelscher is blij met alle complimenten, zeker ook voor het proces. Het is de eerste keer 
dat Huizen zo uitgebreid burgerparticipatie heeft toegepast door niet te starten met een beleidskader, 
maar eerst op te halen welke problemen en oplossingen de samenleving en professionals zien. Er is 
uitgebreid gesproken met inwoners en professor van Ewijk heeft ontwikkelingen in het sociaal domein 
geduid. De raad heeft op drie avonden input kunnen leveren, voordat er een kant-en-klare nota lag. 
Ook zijn veel organisaties gesproken. De wethouder is iedereen dankbaar voor de kwalitatief goede 
bijdragen. De nota is geen naslagwerk, noch een startdocument. Eerdere colleges hebben al 
buitengewoon goed beleid neergezet. De nieuwe coalitie zet andere accenten, omdat niet iedereen 
mee kan komen en omdat een aantal andere ontwikkelingen wringt. Zo is er meer dan 30% bezuinigd 
op jeugdzorg, -bescherming en -reclassering bij de decentralisatie, wat de opgave nog groter maakt 
om het beter te maken wat betreft maatschappelijke opbrengst en uitgaven. Het college neemt ook de 
betaalbaarheid van voorzieningen zeer serieus. Het kaderdocument is inderdaad beknopt, omdat het 
bedoeld is als richtlijn om de komende jaren tot uitvoerend beleid te komen. De vorige nota was ook 
omvangrijker omdat deze verscheen aan de vooravond van de decentralisaties. Deze nota richt zich 
op accentverschuivingen, veel beleid loopt al en wordt niet per se genoemd. De wethouder is 
voorzitter van de regionale taskforce huiselijk geweld en kindermishandeling en zet zich hier dagelijks 
voor in. Er is een rondreizende expositie geweest om de aandacht te vestigen op het onderwerp en er 
wordt hard gewerkt om meer pleegouders te vinden. Het regionaal actieplan bevat meer plannen. Het 
preventieve voorveld komt uitgebreid aan bod in de volgende maand te verschijnen Gezondheidsnota. 
De sociale kaart bevat 35 pagina's aan regionale producten waar mensen uit kunnen kiezen. Met 
onder andere Spirit wordt de hele workload van de afdeling Jeugd doorgenomen, specifiek op het 
onderwerp echtscheidingen. Het klopt dat het probleem van vechtscheidingen toeneemt. De 
zichtbaarheid van jeugdconsulenten op scholen wordt vergroot, niet alleen om jeugdigen beter te 
bereiken, maar ook ouders, die waarschijnlijk eerder op school over huwelijksproblemen zullen willen 
spreken dan op het gemeentehuis. De gemeente zet fors in op ontzorging, onder meer door 
cliëntondersteuning. De inzet is gestegen van 695 uur in 2017 naar 908 uur in 2018. Analfabeten 
worden ook nadat zij contact hebben gehad met de gemeente geholpen en ondersteund via 
maatwerk. De Gezondheidsnota zal laten zien dat de gemeente veel breder investeert dan alleen in 
fysieke gezondheid. Welzijn en fysieke gezondheid beïnvloeden elkaar wederzijds. De webwinkel zal 
uiteraard geen dure winkels bevatten, maar aanbieders waar mensen ook echt wat aan hebben. Soms 
zal dat buiten Huizen zijn, want het aanbod betaalbare kinderkleding is in Huizen bijvoorbeeld vrij 
beperkt. Het college zal het niet nalaten gaandeweg de regeling te verbeteren. Zeventienjarigen en 
hun ouders worden separaat geïnformeerd over de veranderingen die hen te wachten staan, met 
toegespitste informatie en een boekje van het Nibud. Bij Versa Welzijn komt voor 0,8 fte een 
budgetcoach in dienst die jongeren opzoekt op plekken waar dat nodig is. De HBEL-gemeenten 
schaffen een Nibud-programma aan om oplopende schulden zo vroeg mogelijk te signaleren. Zo is 
het eerste wat mensen niet meer betalen vaak hun zorgverzekering. Alle groeperingen zijn het college 
even lief. De LHBTI-plus-groep heeft een wat prominentere plek in het collegeprogramma en in de 
goedgekeurde motie over LHBTI-beleid. Er zijn veel contacten met onder andere kerkgenootschappen 
en de moslimgemeenschap en het college acteert meteen op signalen dat wetten, gebruiken, normen 
en waarden niet worden nageleefd. Er staan meer groepen genoemd in het beleidsplan, maar een 
college ziet geen meerwaarde in een volledige opsomming. Er is gesproken met organisaties als de 
Vrijwilligerscentrale, Versa Welzijn, Meedoen, jongerenwerkers, de cliëntenraad, zorgaanbieders, 
maatschappelijk werk en sociale wijkteams. Er is geen specifieke evaluatie gedaan van de vorige 
beleidsnota, wel is met veel doelgroepen, organisaties en deskundigen gesproken over de trends, 
problemen en oplossingen in het sociaal domein. Mensen zijn in eerste instantie zelf verantwoordelijk 
wat van hun leven te maken. Lukt dat niet, dan zijn er algemene voorzieningen en als die niet 
volstaan, dan is er maatwerk. Er is geconstateerd dat huisartsen het drukker kregen toen 
maatschappelijk werk op 42 uur na was wegbezuinigd, daarom is begonnen met 
praktijkondersteuners. Het college is van mening dat het zo dichtbij huis en zo vroeg mogelijk helpen 
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van mensen duurdere zorg kan voorkomen. Het meldpunt voor kindermishandeling en huiselijk 
geweld is Veilig Thuis. Het is 24 uur per dag bereikbaar, 365 dagen per jaar, voor meldingen en 
vermoedens. In de regionale stuurgroep wordt gezorgd dat partijen samenwerken in plaats van naar 
elkaar te wijzen. Het Regionaal Zorgcentrum staat in de Gezondheidsnota. Vorige week had de 
wethouder nog met collega-wethouder Boom een gesprek met Tergooi. Het college neemt dit 
onderwerp buitengewoon serieus en zal voortgang melden. De complimenten over de leesbaarheid en 
begrijpelijkheid van de nota geleidt de wethouder graag door naar de twee verantwoordelijke 
ambtenaren. Het streven is deze lijn voort te zetten. Wat betreft schuldenproblematiek wacht de 
gemeente de uitkomsten af van de proefplaatsen Den Haag en Utrecht met het elektronisch 
huishoudboekje, waardoor vaste lasten automatisch betaald worden en besteedbaar huishoudgeld 
overblijft. De VVD wijst er terecht op dat Huizen gidsgemeente is geweest, maar het streven blijft om 
het altijd nog beter te doen. Het klopt dat het percentage landelijk hoger ligt dan 14% van mensen die 
op een of andere manier niet mee kunnen komen. Het is zaak om zowel voor de mensen zelf als voor 
de maatschappij te voorkomen dat problemen groter worden. De stijgende kosten ziet het college dan 
ook als investeringen in de sociale basis die hopelijk hogere kosten in de toekomst voorkomen. 
Daarnaast blijft altijd sprake van maatschappelijke opbrengst en is het niet te verwachten dat het 
geheel sluitend wordt. Daarom focust het college ook graag op menselijke verhalen en niet alleen op 
cijfers. De wethouder prijst zich gelukkig dat Huizen nog kan investeren in het sociaal domein, niet 
elke gemeente is daartoe in staat vanwege tekorten. Het college blijft in VNG-verband druk zetten op 
het kabinet om meer geld ter beschikking te stellen zodat budgetten toereikend zijn en om bij de 
overdracht van taken niet altijd meteen ook te bezuinigen. Het vaste abonnementstarief van 17,50 
euro per maand zorgt in de eerste drie maanden van 2019 al tot een toename. Aan de ene kant is het 
goed dat een stapeling van kosten bij sommige mensen voorkomen wordt, aan de andere kant 
kunnen nu ook mensen die het prima zelf kunnen betalen aanspraak maken op bijvoorbeeld een 
werkster met een maximum eigen bijdrage van 17,50 euro. De eerste drie maanden van het jaar zijn 
er altijd meer aanvragen dan daarna, maar het college zal de stijging monitoren en eventueel 
maatregelen moeten nemen om deze te beheersen. Er is ook een toename in gebruik van de 
Regeling tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten (RTCG). De norm van 130% geldt voor 
het persoonlijk inkomen, niet voor het gezinsinkomen. Zo heeft ook de vrouw van een miljonair recht 
op een tegemoetkoming, ook al zou men het prima zelf kunnen betalen. Het college werkt aan een 
systeem om letterlijk in kaart te brengen waar in Huizen gebruik gemaakt wordt van specifieke 
regelingen om preventie en eventuele beheersmaatregelen gerichter in te kunnen zetten. In brieven 
wordt standaard gewezen op cliëntondersteuning en hier is ook aandacht voor in het 
communicatieplan. Daarnaast wordt gewerkt aan een systeem dat nu al toegepast wordt in het 
ziekenhuis in Almere om de informatie van een gesprek via mailcontact of telefonisch te herhalen, 
omdat blijkt dat gemiddeld slechts 30% van de informatie gereproduceerd kan worden. Nadere 
informatie over dit systeem volgt. Met sociale wijkteams wordt gewerkt aan een eigen budget, zodat zij 
zelf in sommige gevallen kunnen indiceren en niet overal een gemeentelijke beschikking voor nodig is. 
Dit beperkt de administratieve lasten. De gemeente zal steekproefsgewijs controleren om de uitgaven 
te kunnen verantwoorden. Ook met het speciaal onderwijs wordt gesproken over indicaties buiten de 
gemeente om. In Almere zijn al succesvolle proeven geweest met het meer vertrouwen schenken aan 
professionals om de nodige zorg en ondersteuning te bieden, zodat zoveel mogelijk geld terecht komt 
bij mensen die het echt nodig hebben. Het communicatieplan is van groot belang. Hoewel het een 
collegebevoegdheid betreft, zal het daarom voor wensen en bedenkingen naar de commissie 
gezonden worden. Het college is niet van plan met uitgebreide uitvoeringsplannen te komen en zal 
ook via raadsmededelingen kond doen van besluiten die het heeft moeten nemen. Het betreft geen 
statisch document en het beleid zal gaandeweg bijgestuurd moeten worden. De insteek is om steeds 
meer outreachend te gaan werken. In Amsterdam zijn interessante proeven gedaan met ouder-kind-
teams op scholen. Het is belangrijk eerst de emoties te adresseren en niet meteen over te schakelen 
naar de inhoud. Mensen die recht hebben op ondersteuning, zullen die behouden omdat sprake is van 
een openeinderegeling. Het college hoopt door extra investeringen verdere kostenstijgingen te 
voorkomen. Vooralsnog is de verwachting dat de budgetten voor deze nota en de Gezondheidsnota 
zullen voldoen, maar het kan nodig zijn dat het college aanklopt voor extra budget. De vier groepen 
die genoemd staan bij inclusieve samenleving zijn niet willekeurig gekozen. Het is een opdracht van 
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de raad geweest (motie) om LHBTI-beleid te ontwikkelen. Toegankelijkheid in Huizen is van groot 
belang, niet alleen fysiek, maar ook van evenementen en websites. Het college werkt hard met het 
Toegankelijkheidspanel om het nieuwe beleid voor 2020 vorm te geven en is al een eind op steek met 
het actieprogramma 2019, zoals de actie Houdt de lijn van afgelopen week. Religieuze 
minderheidsgroepen spelen van oudsher een belangrijke rol in Huizen. Het college maakt zich zorgen 
over polarisatie en acteert altijd bij signalen dat het niet goed loopt, ongeacht welke groepering het 
betreft.

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) verifieert of er een aanvullend voorstel te verwachten is over 
preventie.

De heer Witte (CDA) begrijpt waarom de vier doelgroepen genoemd worden, maar vraagt zich af of er 
geen doelgroepen buiten de boot vallen.

Wethouder Hoelscher benadrukt dat het college prioriteit geeft aan preventie en eerstelijnszorg. Zo 
startte het welzijnswerk vroeger pas vanaf twaalfjarige leeftijd, dit is uitgebreid naar de groep zes- tot 
twaalfjarigen. Er zijn allerlei acties op het gebied van vaccinaties en de rookvrije generatie, waar de 
regio nog een award voor in ontvangst heeft mogen nemen. De Sijsjesberg, stranden en 
speelplaatsen worden rookvrij. Uitgebreidere informatie zal te vinden zijn in de Gezondheidsnota, die 
echter ook op hoofdlijnen zal zijn. Het kiezen van bepaalde groepen bij het beleid voor een inclusieve 
samenleving heeft altijd als risico dat andere groepen zich buitengesloten voelen, maar het college 
baseert zich wel op uitspraken van de raad over LHBTI-beleid. Het college zal mensen keihard 
aanpakken wanneer zij in strijd handelen met de inclusieve samenleving en de daarbij behorende 
wetten, normen en waarden.

Advies commissie:
De meerderheid van de commissie, de vertegenwoordigingen van de fracties van SGP, GroenLinks, 
PvdA, Dorpsbelangen Huizen, D66, CDA en VVD, adviseert de raad in te stemmen met het voorstel. 
De vertegenwoordigingen van de fracties van ChristenUnie en Leefbaar Huizen behielden een 
standpunt voor en namen het voorstel mee terug voor overleg met de fractie.

7.3 Mededeling wethouder Hoelscher van april 2019
Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) is blij met de aandacht voor de actie Houd de lijn vrij. Het 
blijkt dat drie dagen in de week sommige marktkramen toch op blindegeleidestroken staan. De markt 
is los daarvan een uitdaging voor minder valide mensen. Is het college bereid nog eens kritisch naar 
de toegankelijkheid van de markt te kijken? 

Wethouder Hoelscher heeft zelf vorige week tijdens de actie mogen ervaren hoe het is te moeten 
vertrouwen op gehoor en tast in de openbare ruimte. Op het Oude Raadhuisplein bleek er ook een 
prullenbak tegen een geleidelijn aan te staan. De wethouder maakt binnenkort met de wethouder 
openbare ruimte en het Toegankelijkheidspanel een ronde door het dorp om knelpunten in kaart te 
brengen. Ook zullen winkeliers op hun verantwoordelijkheden worden gewezen en zal gehandhaafd 
worden, bijvoorbeeld wat betreft uitstallingen. De wethouder zegt toe ervoor te zorgen dat de 
geleidelijnen vrijgehouden worden voor visueel beperkte mensen tijdens de markt in Huizen.

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) staat op zich positief tegenover het rookvrij maken van de 
Sijsjesberg, maar is benieuwd of en hoe gehandhaafd gaat worden. Werkt dit niet conflicten in de 
hand? 

Wethouder Hoelscher weet nog hoe vliegtuigen in 1996 van de ene op de andere dag rookvrij werden 
gemaakt. Het is altijd even wennen, maar er werd toen goede voorlichting gegeven en 
nicotinekauwgum uitgedeeld. De gemeente zal het verbod wel gaan handhaven en er zijn goede 
afspraken over gemaakt met het beheer van het zwembad. Het gaat er niet om roken onmogelijk te 
maken, maar wel om kinderen rookvrij te laten opgroeien zodat roken voor hen geen 
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vanzelfsprekendheid is. Meestal is een goed gesprek voldoende, maar er worden ook afspraken 
gemaakt met boa's en de politie over handhaving.

7.4 Mededeling wethouder Boom over fietsenstalling Regentesse
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) is benieuwd of de mogelijkheden zijn onderzocht om de stalling 
bewaakt te maken door samen te werken met de nabije sociale onderneming Fiets Repair. Zo kan een 
combinatie gemaakt worden met participatie.

Wethouder Hoelscher weet dat Fiets Repair daar zit. Ten tijde van het voorstel was er veel behoefte 
aan werkervarings- en participatieplaatsen. Die behoefte is nu afgenomen. Vanwege de nabije 
voorziening lijkt er geen behoefte te zijn, terwijl een dergelijke oplossing wel kosten met zich mee zou 
brengen. De genoemde voorziening is ook ontstaan bij Tijd voor Meedoen.

7.5 Mededeling wethouder Hoelscher over doelgroepenvervoer
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) vraagt of de raad nog betrokken wordt bij het besluitvormingsproces 
voor het doelgroepenvervoer vanaf 2020.

Wethouder Hoelscher antwoordt dat het een collegebevoegdheid betreft. In de wet staat dat het 
college het doelgroepenvervoer moet uitvoeren of laten uitvoeren. Dat laat de mogelijkheid open van 
een eigen dienst. Binnen de budgettaire afspraken zal het college een besluit nemen met de andere 
gemeenten. Volgende week komt het voor het eerst aan de orde in het portefeuillehoudersoverleg. 
Tijdens het volgende regiopodium is het een van de onderwerpen en daar kunnen raadsleden ook 
inbreng geven en vragen stellen. Het besluit zal gericht zijn op verbetering. Daar zijn redenen genoeg 
voor, zo blijkt uit de presentatie die tijdens de vorige commissie gegeven is en uit diverse 
mededelingen. Het college zal de raad uiteraard wel informeren en verantwoording afleggen. 

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) is benieuwd of de gemeente dan ook aansprakelijk wordt en of de 
gemeente zichzelf dan aanspreekt bij tekortschietende service en dienstverlening.

Wethouder Hoelscher legt uit dat het probleem nu juist is dat het heel lastig is dienstverlening te 
verbeteren, omdat het al snel leidt tot wijzigingen in het aanbestedingsbestek of nieuwe aanbesteding. 
Ook krijgt de gemeente veel klachten nu niet te horen, omdat ze bij de vervoerder terechtkomen. De 
gemeente zal alleen een eigen dienst starten wanneer dat financieel en juridisch haalbaar is. De 
wethouder heeft het rapport al in mogen zien en dat lijkt allerlei kansen te bieden.

7.6 Mededeling wethouder Hoelscher over stand van zaken Transformatieplan Jeugd
Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) ziet haar vragen inmiddels beantwoord bij agendapunt 7.3.

Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) is blij met het versterken van pleegzorg en met het 
innovatiefonds. Op grond waarvan worden innovatieplannen geselecteerd? Is er in andere regio's 
ervaring met een centraal meldpunt voor pleegzorg? Er is een landelijk meldpunt.

Wethouder Hoelscher gaat ervan uit dat er ervaring is. Waarschijnlijk wordt er met zorgaanbieders 
over plannen gesproken, waarna een selectie wordt gemaakt. Er zit wel een plafond aan het budget. 
Beide technische vragen kunnen het best aan de ambtelijke steller worden gesteld.

7.7 Mededeling wethouder Boom over concept-Sportnota
De heer Schaap (Dorpsbelangen Huizen) leest bij buitensportaccommodaties (p.30) niets over AH '78. 
Het veld lag er vorig jaar bij het veertigjarig jubileum erg slecht bij. Volgend jaar komt er een nieuw 
veld. Zou het niet verstandig zijn een beregeningssysteem aan te brengen en hoort dat thuis in deze 
nota? Ook zou het goed zijn de vereniging een mobiele maaimachine in gebruik te geven zodat ze zelf 
het onderhoud kan plegen, want voor goed onderhoud moet er minimaal wekelijks gemaaid worden 
en bij nat weer vaker.
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Mevrouw Van den Berge (GroenLinks) krijgt signalen van een aantal sportclubs dat zij 
buurtsportcoaches als rivaliteit ervaren. Kent het college deze signalen en wordt er iets aan gedaan? 

Wethouder Hoelscher antwoordt namens wethouder Boom dat de raad het budgetrecht heeft. Het 
staat iedere fractie vrij om bij de Voorjaarsnota met voorstellen te komen zoals Dorpsbelangen Huizen 
nu noemt, het liefst ook voorzien van dekking. AH '78 bevindt zich in het stadspark, wat beperkingen 
met zich meebrengt. De verenigingen zijn daarvan op de hoogte. De ervaren rivaliteit met 
buurtsportcoaches verbaast de wethouder enigszins, omdat zij binnen het sociaal domein bezig zijn 
om kinderen meer te laten bewegen op scholen, bijvoorbeeld tijdens de pauzes of de Koningsspelen. 
Ook zijn er activiteiten met ouderen in buurthuizen. Buurthuizen en het onderwijs betalen ook een 
bijdrage. Het is nadrukkelijk bedoeld als aanvulling, niet als vervanging van of concurrentie met 
gymleraren of sportverenigingen. Helaas heeft niet iedereen toegang tot sportverenigingen. Daarom 
wordt een groot deel van het geld voor kindarrangementen ook bestemd voor sportactiviteiten. De 
wethouder verzoekt vriendelijk om betreffende sportverenigingen contact op te laten nemen met 
hemzelf of wethouder Boom als verantwoordelijk portefeuillehouders. Doel is om Huizen gezonder en 
sportiever te krijgen, niet om in elkaars vaarwater te zitten.

De heer Vredeveld (PvdA) heeft begrepen dat de buurtsportcoaches ook doorgeleiden naar 
verenigingen.

Wethouder Hoelscher gaat ervan uit dat dit gebeurt, bijvoorbeeld wanneer sprake is van obesitas. Het 
college zal helder communiceren over de rollen die buurtsportcoaches vervullen en ook welke niet.

8. Vaststellen toezeggingenlijst bijgewerkt tot de laatste vergadering
Wethouder Hoelscher meldt naar aanleiding van toezegging 29 dat er dinsdag een collegevoorstel in 
procedure gaat. Het betreft een collegebevoegdheid, de raad wordt geïnformeerd wanneer er een 
besluit genomen is.

De voorzitter stelt voor om de termijn van toezegging 29 te wijzigen van het eerste naar het tweede 
kwartaal.

Mevrouw Terlouw (ChristenUnie) verzoekt de gebruikelijke schrijfwijze te hanteren van data, dus eerst 
de dag, dan de maand en dan het jaartal. 

De voorzitter lijkt het goed dat binnen de agendacommissie af te stemmen.

De toezeggingenlijst wordt vastgesteld met inachtneming van de volgende wijzigingen:
 Toezegging nummer 29 wordt doorgeschoven naar het tweede kwartaal.
 Toezeggingen nummers 23, 30, 32 en 33 worden afgevoerd.

9. Rondvraag en sluiting
Mevrouw Van Werven (D66) leest dat de motie over het actieplan Jeugdwerkloosheid niet als zodanig 
kan worden uitgevoerd. Wil het college wel de Vrijwilligerscentrale als maatschappelijk makelaar 
opnemen in het actieplan? 

Wethouder Hoelscher zegt van harte toe de Vrijwilligerscentrale als maatschappelijk makelaar op te 
nemen in het actieplan Jeugdwerkloosheid.

Mevrouw Leeuwin (PvdA) roept collega-raadsleden op vrijdag 26 april 2019 het Huizer geluid te laten 
horen tijdens het eerstvolgende Regiopodium. Er zijn vier tafelrondes: een over doelgroepenvervoer, 
een over inkoop in het sociaal domein en twee over de Omgevingsvisie. De input wordt verwerkt in de 
volgende versie van de Regionale Samenwerkingsagenda (RSA), die tijdens het podium van 13 mei 
2019 besproken zal worden zodat de definitieve versie op 11 juli 2019 in de raad geagendeerd kan 
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worden. Dan is het echter te laat om input te verwerken, omdat het dan terug zou moeten naar alle 
gemeenten. Daarom is het goed om volgende week vrijdag acte de présence te geven. 

Mevrouw Tupang (Leefbaar Huizen) moet door persoonlijke omstandigheden helaas stoppen met 
haar commissiewerk en zich terugtrekken uit de lokale politiek. Ze kijkt terug op een leerzame tijd en 
dankt al haar collega's hartelijk voor de samenwerking.

De voorzitter betreurt namens de commissie dat mevrouw Tupang dit besluit heeft moeten nemen en 
wenst haar alle succes.

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 22.31 uur.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 21 mei 2019 

De commissiegriffier, De voorzitter,


